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Petycja mieszkańców w sprawie poszerzenia drogi gminnej przy Ut. Dolna w
Czechowicach-Dziedzicach.

Szanowny Panie starosto.

My niżej podpisani mieszkańcy U[. Do[na sprzeciwiamy się p[anom poszerzenia drogi gminne,i
przy Ut. Dotna w Czechowicach-Dziedzicach.

Uważamy, ze poszerzenie drogijest niekonieczne. Co prawda ruch pojazdów sitnikowych na tej
drodze jest niemały, uprzykrzający codzienne życie Nam mieszkańcom ze względu na ilość
plzejeżdżających tam pojazdów oraz nadmierną prędkość.

Poszerzenie mogłoby spowodować większe uszkodzenia iStniejących tam budynków
mieszkalnych, które itakjuż w znacznym stopniu Utegły uszkodzeniom podczas budowy nowego
btoku Manhattan Residence podczas przejazdu obciążonych materiałem budowlanym pojazdów.
Występują uszkodzenia w postaci pęknięć zarówno ścian jak i SufitóW, uszkodzenia wokół domu.
Brak zainteresowania ze stron wydających zezwolenie na budowę i przejazd tą drogą.

lnwestycja ta spowoduje również pozbawienie Własności ziem, które niejednokrotnie są
przekazywane z pokolenia na pokolenie.

Proponujemy aby zamiast poszerzenia drogi zreaIizować remont obecnej, uszkodzonej
nawierzchni, który zapewni [epsze Warunki jazdy bez negatywnych konsekwencji d[a mieszkańców
w/w ulicy oraz środowiska naturalnego. Poszerzenie drogi wiąże się z kosztami, które mogą obciążyć
budżet i być negatywnym wpływem na inne ważne inwestycje. Proponujemy również zmianę
ruchu na ruch jednokierunkowy z ogranicznikami prędkości nie powodujących uciążliwości w
postaci drgań dla mieszkańców. Ruch pojazdów może odbywać się w stronę U[.

Drzymały. Nadmieniamy iż 

'est 

to droga w strefie zamieszkania po której pojazdy poruszają się w
obie strony z nadmierną prędkością niezależnie od warunków pogodowych oraz niezależnie od pory
dnia i nocy. Obecnie podczas mijania się pojazdów niszczone zostają prywatne nieogrodzone tereny
przed posesjami oraz znajdujące się tam chodniki.

Przed modernizacją nateży wykonać wymianę rur kanalizacji burzowej o większej średnicy.
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Pragniemyprzypomniećiżodczerwca2009rdodziśNaszenieruchomości,działkisąnotoryczn|e
zalewane podczas obfitych J".-.v, ,,"* 

" 
nawet przy kitkudniowych oPadach deszczu, mŻawki', -

ProbtemtkwiwnieróWnymukształtowaniuterenuponieW€żWystępuje.pochylenieterenuwkierunku
budynków Dotn a 14,14aor", ,i"i"ouią"ych działek. Woda z opadów deszczu z wiaduktu jak i z Ut,

Drzymały przedostaje się n" Ut, Ootni 
" 

ÓOZni"i rozlewa się na Nasze działki, Podczas opadów

WystępujetutajróWnieżWzroStpoziomuwódgruntowych.Brakregutarnegoczyszczenia,przebudowy
kanatizacji od 2009r oraz bru* r"inaur""o*anL władz UM pozostawia Nas samych sobie z tym

o,"3|lil"#,""my 
o braku przeprowadzonych konsuttacji społecznych z Nami mieszkań cami przez

UM Cz-Dz aby uwzgtędnić poi,zeUy, zaanla i pomysty odnośnie poszerzenia drogi,

poszerzenie drogl negaŃni"-ńpivni" na środowisko naturaIne. zaasfattowane zostaną tereny

przed poses|ami .t"no*ląJ",n"r"rn1tą atternatywę dta wodyz opadów, teren ten powinien pozostaĆ

.iak najbardziej naturatnyabiil"tiuni"e i"i nadmiar. Jest to teren ważny dta żyjącei tamfloryifauny,

Moźna rozważy ć zaŁożenie,iń"e" ir"*"iia |ak i posadzenie różnorodnej roślinności,

Dodatkowypasasfattuspowodu.jewiększezanieczyszczeniapowietrza,któreitakmamyzłej
jakości.Spowodujerównlezoooatt<owedrgania,Większąitośćspatin,pyłu,kurzu.Niewspominająco
hałasie z drogi z powodu nadmiernej prędkóści. wszystk; to negatywnie wpływa na Nasze zdrowie,

Ptanując poszerzenie drogi My mieszkańcy bardzo prosimy auy mlee na uwadze nie tytko vvygodę,

komfort jazdy dta t<ierowco,i3t" ó.."au *"rv"tkim nateży pomyśtóe o Nas mieszkańcach budynków

,ied norodzin nycn. uy przy tei JroJr" .l"rrt u my, żyjemy 2\hldobę. Prosimywziąć pod uwagę nasze

bezpieczeństwo izdrowie, ńJre |est dta nas nalważnieisze, najcenniejSze. odcinektej uticY,jest

mie,jscem spacerowym, .,"no*iOo1S"l" do domu i niech tak pozostanie, Spokojnym i przede

*"i,,,JiflJff:l"r?,"l§or"",.y 
o dokładne przemyślenie decyzii o poszerzeniu drogi przy Ut. Dotna

or., Ś Źrporn"nie się izabranie pod uwagę Naszej argumentacii,

Z poważaniem
Mieszkańcy Ut. Dotna Czechowice-Dziedzice


